
PROJEKT  

Protokół Nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 29 listopada 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie: 10:00, zakończenie: 10:23. 

Przewodniczyła: Marta Kondrat - Przewodnicząca Komisji Finansów 

Protokołował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni: 

Członkowie Komisji – jak w liście obecności. 

Osoby spoza Komisji – jak w liście obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami Miasta i Gminy 

Sokółka na lata 2024 – 2027. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków 

komunikacyjnych będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka, 

udostępnianych operatorom i przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

5. Informacja o kanale deszczowym i zbiorniku retencyjnym. 

6. Wolne wnioski. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku. 

Brak uwag do porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie protokół z poprzedniego 

posiedzenia. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami Miasta i Gminy Sokółka 

na lata 2024 – 2027. 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Radna Bogusława Szczerbińska powiedziała, że Program Ochrony Zabytków jest bardzo 

ważnym programem, ale według niej brakuje w nim paru zapisów, które jednak będzie można 

dodać w przyszłości. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków 

komunikacyjnych będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka, 

udostępnianych operatorom i przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 



Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 5 

Informacja o kanale deszczowym i zbiorniku retencyjnym. 

Prezentację w temacie budowy zbiornika przeciwpowodziowego w Sokółce przedstawił Pan 

Jakub Bobrowski - przedstawiciel firmy Aquard. 

Radna Bogusława Szczerbińska powiedziała, że jej zdaniem kwestia zbiornika retencyjnego 

jest kwestią kluczową i to właśnie od niego powinniśmy zacząć pracę nad ochroną 

przeciwpowodziową. Radna dodała, że złożenie wniosku o otrzymanie dofinansowania w 

projekcie FENX jest bardzo dobrym pomysłem. 

Jakub Bobrowski - przedstawiciel firmy Aquard nadmienił, że kompletowanie dokumentacji na 

złożenie takiego wniosku do projektu FENX jest bardzo czasochłonne, więc im szybciej Gmina 

złoży taki wniosek tym lepiej. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz przedstawił planowany zakres wniosków, które będą 

składane do FENX oraz prognozowane koszty inwestycji, które w tym zakresie są 

zaplanowane. 

Ad. 6 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczyła: 

Bartłomiej Klim        Marta Kondrat 


